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De statenfractie van SP Noord-Holland. Met 

v.l.n.r.: 

duo-commissielid Jacob Kes, fractiemedewerker 

Joaquin Alexander, duo-commissielid Maarten 

Dijksen, fractievoorzitter Remine Alberts en 

statenlid Heidi Bouhlel. 

 

 

Tweet van de week 

Sociale media 

Volg de SP 

Statenfractie 

actief via 

Facebook en 

Twitter voor 

meer nieuws! 

Nodig ook al je 

Facebookvrienden 

uit om ons te 

volgen! 
 

 

 

Contactgegevens SP 

Statenfractie 

Adres: 

Paviljoenslaan 

5, 2012 JE, 

Haarlem 

 

 

 

 

 

 

Email: 

noordholland@sp. 

nl 

Telefoonnummer 

fractiemedewerke 

r: 

06-27170320 

 

 

Debat woningbouw in Beschermd Landschap: Motie SP over sociale huur 

aangenomen 

 

 

 

 

 

 

 
In de PS-vergadering van 3 februari werd op verzoek van de SP een 2 

minutendebat gevoerd over de regels die het college wil opstellen voor 

woningbouw in provinciale Beschermde Landschappen. Het college wil meer 

maatwerk mogelijk maken bij “grotere” (meer dan 25 woningen) bouwprojecten. 

Voor de SP is belangrijk dat áls het college besluit zo'n project goed te 

keuren de Provinciale Staten altijd het laatste woord hierover hebben. Wij 

hebben een motie van deze strekking mede ingediend, die helaas niet is 

aangenomen. 

 

Daarnaast is het voor ons zeer belangrijk dat áls we dit soort projecten 

goedkeuren er niet alleen maar kapitale villa's gebouwd worden. Wat de SP 

betreft zou minimaal 40% van de nieuwe woningen sociale huurwoningen moeten 

worden. Een motie van ons die het college oproept minimaal 30% sociale huur in 

de regels te zetten is met een ruime meerderheid aangenomen. 

https://www.facebook.com/SPNoordHolland
https://twitter.com/SPNoordHolland
mailto:noordholland@sp.nl
mailto:noordholland@sp.nl


Opzet of…………. 

 

Januari 2024, de maand waarin bewoners en recreanten van camping 

Westeinder, Rijsenhout te horen krijgen dat hun geliefde camping verkocht 

is en door Kleen Resorts geherstructureerd zal worden. De opzeggingsbrief 

kwam hard aan bij bewoners en recreanten. Recreanten dreigen hun stekje 

kwijt te raken en ruim 100 bewoners hun thuis, zij worden economisch 

dakloos. Vrijwel direct liepen er drie potige mannen over de camping met 

de opdracht de bewoners en recreanten kenbaar te maken dat ze echt 

moesten vertrekken, ging het niet goedschiks dan maar kwaadschiks. Ook 

vonden er werkzaamheden plaats ter voorbereiding op de herstructurering 

waar nog geen vergunning voor afgegeven was. Bewoners en recreanten 

lieten zich gelukkig niet zomaar wegsturen, richtte een vereniging op en 

gingen het gesprek aan met de gemeente en ik ging met ze mee. 

 

Tijdens het gesprek gaf Burgemeester Schuurmans aan dat ze wel wist met 

wat voor jongens we te maken hadden, dat het geen lievertjes zijn en we 

het de gemeente maar moesten laten oplossen. In die tijd kwam er veel 

handhaving en politie naar het park. Gemeente Haarlemmermeer paste de APV 

aan waardoor er een exploitatievergunning nodig is en hierdoor een bibop 

onderzoek gedaan kon worden. Deze is de dag van vandaag nog niet 

afgerond. Het wordt steeds bemoeilijkt omdat Kleen resorts binnen de KvK 

constant wijzigingen doorvoert waardoor het lastig is de personen te 

onderzoeken. Ondertussen gaan de werkzaamheden door tot diep in de nacht 

en wordt het leven van de recreanten en bewoners zuur gemaakt. 

Op 20 januari bespraken we in de commissie bestuur het document 

“Integriteit: Voordracht Noord-Hollandse Norm Weerbare Overheid”. In dit 

stuk staat beschreven hoe het versterken van de weerbaarheid van zowel 

gemeenten als de provincie cruciaal is om een sterk en samenhangend front 

te vormen tegen intimidatie en dreigingen. Ook staat er te lezen in dit 

stuk dat een gezamenlijke norm de logische volgende stap is waarin we 

ervaringen bundelen tot een samenhangend en duurzaam kader dat de eigen 

organisatie en gemeenten in staat stelt nog effectiever op te treden. 

Met dit in het achterhoofd en de penibele toestanden op camping 

Westeinder dacht ik dat het de uitgelezen kans was om op provinciaal 

niveau de zorgen en toestanden op de camping aan de kaart te brengen en 

diende een discussienota in. In de ochtend werden we toegesproken door 

een woordvoerder van vereniging camping Westeinder tijdens het 

inspreekhalfuur. De commissie zou het agendapunt over camping Westeinder 

bespreken nadat we het stuk over integriteit en ondermijning besproken 

hadden. Ik zeg nadrukkelijk op zou, want ineens werd besloten het 

agendapunt naar het einde van de agenda te verplaatsen. Ineens was het 

niet meer zeker of de Commissaris van de Koning (portefeuillehouder) nog 

wel aanwezig zou zijn als we bij het betreffende agendapunt zouden 

bespreken. De aanwezige partijen deden exact waar ze goed in waren 

namelijk lucht verplaatsen. De minuten verstreken, uren gingen voorbij. 

 

Ondertussen zag ik bewoners en recreanten weer online komen om het 

agendapunt over camping Westeinder te volgen vanaf de “publiekstribune”. 

Helaas de commissaris kwam niet terug nadat hij de vergadering eerder 

verlaten had en was er geen tijd meer over om het agendapunt nog te 

bespreken. We hebben nog geprobeerd om een uitloopvergadering op 27 

januari in te plannen maar dan was de commissaris niet beschikbaar. 

Inmiddels is er een uitspraak van de rechter dat de opzegging niet 

rechtsgeldig is omdat er geen concreet en haalbaar plan ligt. Hiermee 

zijn de recreanten en bewoners in het gelijk gesteld. Helaas gaan de 

werkzaamheden gewoon door en doet de projectontwikkelaar of zijn neus 

bloed. Nu krijgen we een herkansing op 13 februari. We hopen dat we de 

werkzaamheden dan wel stilgelegd krijgen. 

-Heidi Boulel 

Openbaar vervoer 

Noord-Holland- 

Noord 

OV Enquete Noord-Holland- 

Noord 

Connexxion heeft per 21 

juli 2024 een nieuwe 

dienstregeling ingevoerd 

in de regio Noord Holland 

Noord. Dit betekent naast 

een aantal verbeteringen 

ook verslechteringen in de 

dienstverlening. De 

fractie wil graag jullie 

reactie op de veranderde 

dienstregeling en ook 

jullie huidige ervaringen 

met het busvervoer in de 

regio. 

Agenda 

Regiooverleg 

Woensdag 12 februari 
NHN Alkmaar 

Woensdag 5 maart 
NHZ Amstelveen 

Superzaterdag wonen 

Zaterdag 15 februari 

In gesprek over de wooncrisis 
zaterdag, 15 februari, 2025 - 
13:00 SP-actiepand, 
Bataviastraat 24 Amsterdam 

http://www.sp.nl/ov-nh
http://www.sp.nl/ov-nh


 

 

 

In wiens belang? 

 

 

Bij zo’n beetje alles wat er gebeurt of gedaan gaat worden 

stel ik mijzelf de vraag in wiens belang het dan is. Vandaag 

sta ik stil bij datacenters. In datacenters wordt heel veel 

informatie opgeslagen. Je zou ze de bibliotheken van de 

moderne tijd kunnen noemen. Ook leggen datacenters contacten 

tussen mensen. Men spreekt dan van connectiviteit. Het 

internet is niet meer weg te denken en de nieuwsberichten 

over nieuwe technologieën lossen elkaar af. Data zijn er voor 

altijd. Opschonen doet men niet aan, dus is er steeds meer 

behoefte aan ruimte om data in op te slaan. 

Natuurlijk, we doen er allemaal aan mee. Vaak is er geen 

andere mogelijkheid. Je loon ontvangen of de huur betalen 

gaat nu via het net. Televisie kijken ook. Net als Facebook 

of Netflix. En er komt steeds meer bij. Schiphol doet aan 

gezichtsherkenning. De dokter moet in het patiëntendossier 

bijhouden welke handelingen hij heeft verricht om het via de 

verzekeraar vergoed te krijgen. Via de TomTom kunnen we niet 

alleen onze weg vinden, maar kan ook bijgehouden worden hoe 

mensen reizen en wanneer het druk is op de weg. De OV- 

chipkaart houdt bij op welke lijnen het meest verdiend wordt, 

wat weer handig is bij aanbestedingen. U weet zelf 

ongetwijfeld nog veel meer op te sommen. 

Wat dan gewoon stom is wanneer kritische kanttekeningen bij 

datacenters geplaatst worden, dit argument naar voren 

gebracht wordt: u doet er toch zelf ook aan mee? Dat er voor 

de meeste mensen geen ontkomen aan is, wordt voor het gemak 

even vergeten. Netflix of TikTok is een keuze, maar je 

bankzaken kunnen niet anders meer dan hoe het nu gebeurt. En 

kritische kanttekeningen zijn er zeker te plaatsen. Die 

datacentercomputers slurpen energie. De grootste wel het 

totale energieverbruik van een stad als bijvoorbeeld Alkmaar. 

Verder moeten die computers gekoeld worden. Het water dat 

daarvoor nodig is kan dan niet op een andere manier gebruikt 

worden. En verder nemen ze enorm veel ruimte in beslag. 

Datagiganten als Microsoft en Google hebben hun voorkeur voor 

Nederland lang geleden al geventileerd. Ze noemen de veilige 

situatie (geen oorlogen, geen binnenlandse trubbels), maar 

het vermoeden is sterk dat er meer redenen zijn. Zoals een 

gewillige regering die niet al te strenge regels stelt en 

meebeweegt met deze multinationals. 

 

In de vergadering van Provinciale Staten heb ik daarom 

gevraagd wat Nederland of in ons geval Noord-Holland er nu 

mee opschiet als er nog meer datacenters worden toegelaten. 

Gaan deze bedrijven vennootschapsbelasting betalen? Hoe wordt 

de OZB berekend? Gaan zij betalen voor het aanleggen van 

warmtenetten zodat de restwarmte voor gratis verwarming van 

woningen gaat dienen? Gaan zij de waterschapsbelasting voor 

hun rekening nemen? Allemaal vragen om duidelijk te krijgen 

in wiens belang wij onze kostbare ruimte beschikbaar moeten 

stellen. Ruimte die gebruikt wordt om astronomische winsten 

mee te behalen. 

Ik denk dat ik het antwoord op die vragen wel weet. 

-Remine Alberts 


